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Verksamhetsberättelse Sektionen 22-23 
 

 

Sektionen har ytterligare ett år bedrivit verksamhet för arkitekturstudenter och 

sektionsmedlemmar. Sektionen har försökt arbeta med att främja den studiesociala miljön 

med aktiviteter, inflytande och studiebevakning. Sektionen har också arbetat med att försöka 

inkludera och vara mer inbjudande mot arkitektstudenter för att få fler att vilja komma på 

aktiviteter.  

Under året som gått har sektionen haft många förhinder kopplade till engagemang 

och tillstånd, vilket har hämmat verksamheten, men sektionen lever fortsatt vidare och har 

tagit sig ur dessa utmaningar, starkare än någonsin! Sektionen har dessutom jobbat för nya 

initiativ, medlemmar har motionerat inför SM, en talmanspost har tillsatts och en 

studenttidning har startats.  

 

Vad har vi gjort 
 

● De flesta av utskotten och nämnderna har haft regelbunden verksamhet samt 

sammanträtt för möten under året 

 

● Ökad kommunikation mellan sektionen och studenter 

○ Sektionen har tagit i bruk en anslagstavla i amöban samt en canvassida där 

alla utskott, nämnder, kommittéer och styrelsen kunnat informera sektionen 

om händelser, evenemang och övrig info 

 

● Sektionen har hållit kontakt med skolan samt genomfört samarbeten 

○ Möten med skolan har hållits. 

○ Exempel på samarbeten är slutfesten 

 

● Flera av sektionens förtroendevalda har gått på relevanta THS-råd och knutit 

kontakter med andra sektioner 

○ Exempelvis ordföranderåd, pubråd och mottagningsråd 

 

● Arkitektursektionen har visat extra engagemang i ABE-skolans skolråd, med 

representanter och en SRO från arkitektursektionen  

 

● Arkitektusektionens relation till THS har förbättrats markant 

○ Många sektionsmedlemmar är med i många av kårens strukturer 

○ Arkitektursektionen har närvarat vid väldigt många av THS råd 

 

● Sektionen har fått ett permanent alkoholtillstånd i Amöban 

○ Gäller alla dagar om året och kan användas av sektionens medlemmar 
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● Nytt system i bygget 

○ Sektionen har gått med i ett system med systersektionen Isb som gör att 

sektionen kan använda byggeriet och dess alkoholtillstånd för egen 

verksamhet 

 

● Kontakten med de andra sektionerna i S-länken har förbättrats genom 

gemensamma aktiviteter 

○ Styrelsen har deltagit i en gemensam middag och planerar att delta på fler 

evenemang 

 

● En talmanspost har upprättats 

○ Talmannen (Lisa Sandblom :)) ska under året ta över lite jobb som har med 

SM att göra. Det handlar om att skriva dagordning, se till att alla dokument 

kommer in i tid, hålla SM m.m. 

○ Talmannen har vi hört inom ryktesspridning redan har införskaffat en rolig 

hatt :) 

 

● Sektionens medlemmar har skickat in motioner och deltagit i formationen av 

sektionens funktioner och verksamhet 

○ Engagemang har visats i högre grad i år och många fler av sektionens 

medlemmar börjar engagera sig i sektionens utformning  

 

● Sektionen har öppnat upp ett nytt utskott, studenttidningen “Skalan” 

○ En återstart av tidningen som tidigare existerade är nu under sektionen. Det 

kommer bli så spännande att se vad nästa verksamhetsår gör av ämnet 

 

● Sektionens utskott har deltagit i studentikosa tillställningar för hela Stockholm 

○ Festeriet deltog i Valborgspubrundan och spred sitt och vårt goda rykte till 

hela Stockholm genom det 

 

● Samarbete med andra sektioner 

○ Sektionen har haft flera nära samarbeten med andra sektioner bland annat 

IsB och Flyg vilket gjort oss sedda på campus och starkt knutit oss samman 

med övriga KTH. 

 

Framöver ser styrelsen att sektionen arbetar vidare med kommunikationen inom 

sektionen och utåt. Om utskotten och nämnderna kommunicerar väl på möten och 

samarbetar utanför kommer vår verksamhet vara bättre och effektivare samt att utskott och 

nämnder kan dra nytta av varandra.  

Sektionen kan också arbeta vidare med att vara inkluderande mot alla 

arkitektstudenter och särskilt internationella studenter. Detta genom att ha mer och 

varierande evenemang för arkitektstudenterna, med och utan fest och alkohol och 

evenemang som är anpassat för även internationella studenter. Genom att vara ännu mer 

inkluderande och inbjudande kan sektionen växa, evenemangen diversifieras mer och bli 

mer inkluderande. Genom att expandera sektionen kan utskott och nämnder växa och 
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arbetsbördan fördelas mer hållbart och göra att man kan vara engagerad i sektionen “lite 

grann”.  

 

 

Ekonomisk Berättelse 
 

Verksamhetsåret 2022-2023 präglades av ett litet engagemang och många vakanta poster 

under årets gång. 
 

Sektionen har överlagt haft en mycket lägre omsättning än vad som först planerades. Detta 

är till stor del av brist på engagemang så många utskott och nämnder har inte haft så stora 

inkomster som planerat. Detta har dock medfört att kostnaderna har varit en bra bit under 
det planerade.  

 

Det var redan planerat att gå back 2022-2023 då sektionen under ett tag har gått med 

väldigt bra resultat. Detta verkar inte vara fallet och sektionen verkar göra ett positivt 
resultat. Det var många större poster som inte har använts i den mån det var tänkt. Bland 

annat nya medlemsinitiativ posten som är en post för att främja nya initiativ och idéer som 

gynnar alla sektionens medlemmar. Det är en relativt ny post som var tänkt som ett sätt att 

få medlemmar mer engagerade då det skulle vara enkelt att söka och hitta på nya saker på 
sektionen. Detta skulle nog kräva en lite större marknadsföring då det nog är många på 

sektionen som har tankar och idéer men inte riktigt vet hur dessa ska förverkligas.  

 

Det lokalkostnader är också en post som inte har använts i någon större mån. Det finns en 
stor vikt att nu framöver satsa lite mer på att fräscha upp sektionslokalen och investera mer 

i sådant som flera utskott skulle kunna dra mer nytta av. Det finns också en stor vits att 

nämnderna ska etablera sig mer då dessa har relativt stora men outnyttjade budgetposter.  

THS ökade bidraget i år vilket har gett en lite större inkomst till sektionen, det är inte något 
markant men alltid välkommet. ABaren har haft ett sämre resultat än förväntat, detta beror 

dock inte på att det har slösat med pengarna utan en hel del av värde finns i varor som de 

som tar över utskotten kan sälja. Detta gör förhoppningsvis att baren går bättre kommande 

år. Då Arkipelago mässan inte blivit av i år heller så har sektionen tappat en stor 
inkomstkälla då detta har varit något som dragit in väldigt mycket pengar till sektionen. 

FOGA och event är två andra utskott som brukar ha lite varierande resultat. Dessa har i år 

haft ganska lågt engagemang och det har varit få på Events tillställningar. Detta har lett till 

ett negativt resultat men ett utskott som event så spelar de egentligen ingen roll. Där är det 
viktigaste att det händer något på sektionen. Det samma gäller egentligen FOGA. Det har 

haft det svårt med att få in tillräckligt med anmälningar och därför har de behövt ställa in 

några sittningar. Men det finns en förhoppning att dessa bara växer framöver.  

 
Men överlag så har ekonomin gått bra även om både inkomsterna och utgifterna varit lägre 

än förväntat. 
 

 

Förbättringsområden 
 

● Ha bättre kommunikation i sektionen 
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○ Se till att kommunikationen inom sektionen utvecklas. Under året har vissa 

känt att det varit svårt att komma i kontakt med personer samt att all 

information skall tillgängliggöras på både svenska och engelska 

 

● Jobba för att alla utskott och nämnder driver sina områden 

○ Inget utskott eller nämnd ska behöva bli stagnant som följd av oengagerad 

eller för stressad ansvarig. 

 

● Inkludera alla arkitektstudenter 

○ Sektionen borde arbeta med att inkludera alla arkitektstudenter och särskilt 

internationella studenter. På så vis kan sektionen och dess aktiviteter även 

expandera. 

 

 

 

 

 

 

 

 


